
 

 

 

 

 

 

 

Zagreb, 9.travnja 2016. 

Broj: 162/2016 

 

                                               - ŽUPANIJSKIM BOĆARSKIM SAVEZIMA 

                                            - ČLANOVIMA SKUPŠTINE 

 

 

 

 

I  Z  V  J  E  Š  Ć  E 

 

SA REDOVNE SJEDNICE SKUPŠTINE ODRŽANE  

2.TRAVNJA 2016. GODINE  

U ZAGREBU,TROFEJNA DVORANA BK ZRINJEVAC, PRISAVLJE 2 

 

NAZOČNI ČL.  

SKUPŠTINE: 

1. Ivan Matekalo (Brodsko-posavska županija) 

2. Luko Hendić (zamjenski član za Ivu Miletića), 3. Velimir Galov, 4. 

Štefi Ljubimir (Dubrovačko-neretvanska županija); 

5. Tanja Grubiša, 6. Denis Peršić, 7. Kristijan Klarić, 8. Boris Nadenić 

(zamjenski član za Franka Budu), 9. Loris Matković (Istarska županija); 

10. Krešo Troskot, 11. Jakov Čović (Osječko-baranjska županija); 

12. Sanjin Linić, 13. Dino Blečić 14. Miljenko Butković, 15. Dragan 

Putica 16. Davor Ćuška (Primorsko-goranska županija); 

17. Ante Jurjević, 18. Matejas Jozipović, 19. Tonči Kragić (Splitsko-

dalmatinska županija); 

20. Rajko Žižić, 21. Joso Bašić (Šibensko-kninska županija); 

22. Dražen Kovačević, 23. Željko Burger (Vukovarsko-srijemska 

županija); 

24. Ivica Šestan (zamjenski član za Mladena Škodu), 25. Tomislav 

Ćurko, 26. Željko Sabalić (Zadarska županija); 

27. Šime Bulić 28. Petar Buljat (Zagrebački boćarski savez); 

29. Mario Milanović-Litre (zamjenski član za Stipicu Ravančića) 

(Boćarski savez Zagrebačke županije) 

 

 

OSTALI NAZOČNI:  Lukrecija Zanki - Glavna tajnica,  Ante Ledić – predsjednik BK 

Zrinjevac, Karlo Šaban, Mateo Načinović, Carrolina Bajrić,– najbolji 

boćari i boćarica u 2015.godini, Tomislav Kolobarić – izbornik 

reprezentacije do 23 godine, Dean Klarić, Željko Skočić, Ivica 

Šaban, Davor Perica. 
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Predsjednik Saveza Dragan Putica otvorio je sjednicu, pozdravio sve prisutne i prije usvajanja 
dnevnog reda potvrdio da boćarski savez Zagrebačke županije nije platio ni osobnu, ni klupsku 
članarinu do predviđenog roka i da na ovoj sjednici Skupštine njihov predstavnik može sudjelovati u 
radu, ali bez prava glasa. 

 
AD 0 – IZBOR ZAPISNIČARA I DVA (2) OVJEROVITELJA IZVJEŠĆA SA SKUPŠTINE 
 
Predsjednik je predložio Glavnu tajnicu za zapisničara što je jednoglasno prihvaćeno. 

Predsjednik je predložio Miljenka Butkovića i Lorisa Matkovića za ovjerovitelje zapisnika 

Prijedlog je prihvaćen sa 17 glasova Za i 9 SUZDRŽANIH.  

 
AD 1. IZBOR KOMISIJE ZA VERIFIKACIJU MANDATA (3 člana) 
 
Predsjednik je za Komisiju za verifikaciju mandata predložio Sanjina Linića, Krešu Troskota i 
Željka Sabalića. 

Prijedlog je jednoglasno prihvaćen.  

AD 2. VERIFIKACIJA MANDATA 

Ž.Sabalić u ime  Komisije za verifikaciju mandata potvrdio je da su na sjednici prisutni SVI od mogućih  
29 delegata, među kojima su dva (2) zamjenska delegata. 

Dvije punomoći iz BS Šibensko-kninske županije nisu imale pečat županijskog saveza. Pitanje 
sudjelovanja šibenskih predstavnika na sjednici stavljeno je na glasanje te su članovi Skupštine sa 22 
glasa ZA i 6 SUZDRŽANIH odlučili da delegati iz tog saveza mogu sudjelovati na sjednici. 

Predsjednik je po izvješću Komisije za verifikaciju mandata potvrdio da su sve odluke ove 
Skupštine pravovaljane. 

Predsjednik je upitao tko je predstavnik saveza Zagrebačke županije, Ž.Sabalić je potvrdio da je 
umjesto S.Ravančića zamjenski član M.Milanović-Litre, na što je predsjednik ponovio da na ovoj 
sjednici M.Milanović-Litre može sudjelovati bez prava glasa, a M.Milanović-Litre javio se za riječ i 
rekao da svi imaju pravo glasa osim njih. 

M.Jozipović je upitao predsjednika jesu li do ove sjednice svi platili svoje obveze. 

Š.Bulić javio se za riječ jer ga se prozivalo u nekoliko navrata po pitanju neplaćanja članarina iz 
županijskih saveza za vrijeme njegovog predsjedničkog mandata, te je postavio pitanje tko skuplja 
članarine i tko o njima vodi evidenciju, predsjednik ili glavna tajnica, te je podsjetio D.Puticu da je on u 
tom mandatu bio član Izvršnog odbora. 

Predsjednik je odgovorio da je u Bulićevom mandatu samo jednom bilo spomenuto da postoje dugovi 
po pitanju uplate članarina. 

D.Kovačević javio se za riječ jer želi da se BS Vukovarsko-srijemske županije prestane prozivati na 
sjednicama Skupštine. U savezu čim su saznali za financijske nepravilnosti reagirali su i poduzeli sve 
pravne korake protiv odgovornih osoba. 

Predsjednik je predložio izmjenu dnevnog reda, da se svečani dio sjednice prebaci odmah na početak 
kako sportaši ne bi morali čekati do kraja sjednice što je jednoglasno prihvaćeno. 

R.Žižić je, na temelju iskustava s prethodnih sjednica, gdje se o zadnjim točkama dnevnog reda uvijek 
kratko raspravlja ili nikako, a zbog važnosti teme predložio da se točka 12. – sustav liga natjecanja 
prebaci iza točke 6, a sve druge da se sukladno tome pomaknu.  
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M.Butković –predlaže da se točka 12. stavi na dnevni red iza točke 8. – prijedlog izmjena i dopuna 
Statuta kao što je to dogovorio Izvršni odbor. 

Predsjednik je dao na glasanje prijedloge izmjena i dopuna dnevnog reda: 

- Prijedlog R.Žižića- da se točka 12- sustav liga natjecanja prebaci iza točke 6 – plan aktivnosti 
HBS-a – 14 glasova ZA i 14 PROTIV – prijedlog se NE PRIHVAĆA, presudio glas 
predsjednika. 

- Prijedlog M.Butkovića – da se točka 12 – sustav liga natjecanja prebaci iza točke 8 – prijedlog 
izmjena i dopuna Statuta – 18 glasova ZA, 2 PROTIV I 8 SUZDRŽANIH – prijedlog SE 
PRIHVAĆA 

 

AD 3 PRIHVAĆANJE DNEVNOG REDA 

 

Po usvajanju prijedloga izmjena i dopuna, prihvaćen je sljedeći  

 

DNEVNI RED 

0. Izbor zapisničara i ovjerovitelja zapisnika 
1. Izbor članova Komisije za verifikaciju mandata (3 člana) 
2. Izvješće Komisije za verifikaciju mandata 

I. IZVJEŠTAJNI DIO SJEDNICE 

3. Prihvaćanje dnevnog reda 
4. Dodjela priznanja najboljim igrači/cama za 2015.godinu 

5. Izvješće Nadzornog odbora za 2015.godinu 

6. Financijsko izvješće za 2015.godinu 
II. PLANSKI DIO SJEDNICE 

7. Plan aktivnosti HBS-a za 2016.godinu 

8. Prijedlog Financijskog plana za 2016.godinu 
9. Prijedlog izmjena i dopuna Statuta – usklađivanje sa Zakonom o udrugama 
10. Pitanje o promjeni sustava liga natjecanja od sezone 2017./2018. 
11. Prijedlog izmjena i dopuna Pravilnika o članarinama 
12. Prijedlog izmjena i dopuna Disciplinskog pravilnika  
13. Izbor članova Izvršnog odbora (sukladno čl.48 Statuta HBS-a) 
14. Razno 
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AD 4 DODJELA PRIZNANJA NAJBOLJIM IGRAČIMA/CAMA ZA 2015.GODINU 

Prije dodjele priznanja najboljim igračima i igračicama za 2015.godinu, Predsjednik je pozdravio 
Antu Ledića, predsjednika BK Zrinjevac, čestitao mu još jednom na osvojenoj tituli prvaka Hrvatske u 
sezoni 2015./2016. i zaželio im mnogo uspjeha u Kupu europskih prvaka te ga zamolio da se obrati 
predstavnicima u Skupštini s nekoliko riječi. 

A.Ledić zahvalio je na pozivu za sjednicu i pozdravio predstavnike u Skupštini HBS-a. U svom 
obraćanju prisutnima podsjetio je na važnost poštivanja dostojanstva boćarskog sporta i svih boćara. 
Žao mu je kada čuje da postoje razlike i silnice koje narušavaju odnose unutar boćarskog sporta jer 
smatra da se samo u zajedništvu i slozi mogu raditi velike stvari. Izrazio je uvjerenje da tko nije 
pripravan žrtvovati sebe i svoju ljubav za boćanje nema što tražiti u sportu. 

Nakon izlaganja A.Ledića Predsjednik je uručio priznanja najboljim igračima i igračicama u 
2105.godini: 

- Najbolji kadet – Karlo Šaban 
- Najbolji junior – Mateo Načinović 
- Najbolji do 23 godine – Pero Ćubela (priznanje preuzeo Tomislav Kolobarić) 
- Najbolja seniorka – Carrolina Bajrić 
- Najbolji senior – Leo Brnić (priznanje preuzeo Tomislav Kolobarić). 

 

AD 5 IZVJEŠĆE NADZORNOG ODBORA ZA 2015.GODINU 

Glavna tajnica izvijestila je predstavnike u Skupštini da se predsjednik NO-a odbora ispričao za 
izostanak na sjednici i budući da su izvješće NO-a dobili u materijalima za sjednicu neće ga čitati i 
posebno izlagati već da će odgovarati na postavljena pitanja po izvješću. 

M.Jozipović smatra da je žalosna stavka donacije i sponzorstva u financijskom izvješću, jer 
prikupljanje sredstava za Savez trebalo bi biti u opisu poslova predsjednika i Izvršnog odbora. U 
Izvršni odbor trebale bi biti birane osobe koje će donositi sredstva,a ne trošiti i biti na teret Saveza.  
Upitao je zašto je prihod od zbora sudaca samo 6.720,00, a planirano je 12.400,00. Glavna tajnica 
potvrdila je da je iznos od 12.400,00 kuna na prihodovnoj strani plana za 2015.godinu projekcija 
idealnog stanja, tj. planirani prihod od sudačke članarine (40,00 kn) od cc 400 registriranih sudaca u 
HBS-u. No, nažalost stvarno stanje je znatno drugačije i prikazani prihod pokazatelj je problema u 
utvrđivanju, a zatim i u prikupljanju realnog iznosa sudačke članarine. 

T.Ćurko podsjetio je predstavnike da je za sudačke članarine račun HBS-a samo prolazni račun i da se 
Savez tim sredstvima ne bi uopće trebao zamarati. Jednostavno rečeno, ono što suci uplate po osnovi 
članarine može se koristiti samo za njihove aktivnosti. 

D.Peršić javio se za riječ u svojstvu predsjednika ZS HBS-a. Ponovio je da se prihodi planiraju temelju 
idealnog broja sudaca, ali realizacija prikupljanja članarine je često manja, broj sudaca je u 
kontinuiranom opadanju. Do 2015.godine programi instruktaža sudaca HBS-a financirali su se 
sredstvima Hrvatske olimpijske akademije i suci nikada nisu potrošili sva svoja uplaćena sredstva. 

M.Jozipović izražavajući svoju želju da aktivno sudjeluje u radu Skupštine, smatra i dalje da su prihodi 
mali i da ne želi nikoga podbadati postavljajući pitanja. 

M.Milanović-Litre potvrdio je stav T.Ćurka po kojem pitanje sudaca i sudačke članarine ne ulazi u 
financijski plan, radi se o autonomnim sredstvima i o njima se ne bi trebalo raspravljati. 

Predsjednik je dao na glasanje Izvješće Nadzornog odbora za 2015.godinu koje je jednoglasno 
prihvaćeno. 
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AD 6 FINANCIJSKO IZVJEŠĆE ZA 2015.GODINU 

 

  FINANCIJSKO IZVJEŠĆE ZA 2015.GODINU     

    OPIS PRIHODA PLANIRANO OSTVARENO 

  1. prijenos prihoda iz prethodnih godina 48.617,48 kn 55.186,21 kn 

  2. KLUPSKA ČLANARINA 223.750,00 kn 233.520,00 kn 

  3. OSOBNA ČLANARINA 52.960,00 kn 68.390,00 kn 

  4. ZBOR SUDACA 12.400,00 kn 6.720,00 kn 

  5. DONACIJA I SPONZORSTVO+ prihodi od žalbi 50.000,00 kn 7.416,23 kn 

  6. TISKOVINE HBS-a 10.000,00 kn 12.065,00 kn 

  7. VLASTITA SREDSTVA 397.727,48 kn 383.297,44 kn 

  8. SREDSTVA HOO 1.019.449,00 kn 676.674,58 kn 

  9. UKUPNO PRIHODI 1.417.176,48 kn 1.059.872,02 kn 

    PLANIRANI RASHODI U 2015.GODINI     

SREDSTVA HRVATSKOG BOĆARSKOG SAVEZA PLANIRANO OSTVARENO 

  1. OBVEZE IZ 2014. GODINE 50.268,00 kn 40.371,05 kn 

  2. MEĐUNARODNA NATJECANJA-suci i delegati 25.000,00 kn 36.453,61 kn 

  3. VODITELJI LIGA, DRŽAVNIH NATJECANJA, SUCI 30.000,00 kn 40.764,26 kn 

  4. ZBOR SUDACA  12.400,00 kn 2.341,17 kn 

  5. Stručne osobe i pomoćni treneri 0,00 kn 21.987,12 kn 

  6. RAD I.O. HBS-a 10.000,00 kn 35.677,62 kn 

  7. SKUPŠTINA HBS-a 35.000,00 kn 9.913,00 kn 

  8. 
TISKOVINE  (glasilo, kalendar, obrasci, 
iskaznice) 35.000,00 kn 34.119,66 kn 

  9. VANJSKI SURADNICI: knjigovod, web, odvjetnik 35.000,00 kn 43.275,00 kn 

  10. REPREZENTACIJA SAVEZA 5.000,00 kn 7.812,80 kn 

  11. FUNKCIONIRANJE UREDA SAVEZA 20.000,00 kn 28.378,64 kn 

  12. NAKNADA BANKE 0,00 kn 3.844,94 kn 

  13. NADZORNI ODBOR  2.500,00 kn 2.279,00 kn 

  14. OPREMA REPREZENTACIJA    30.000,00 kn 44.423,46 kn 

  15. DNEVNICE REPREZENTATIVACA 32.000,00 kn 28.030,00 kn 

  16. KADETI-SLOVENIJA 0,00 kn 3.973,15 kn 

  17. WEB APLIKACIJA     75.000,00 kn 0,00 kn 

  18.  UKUPNO RASHODI HBS 397.168,00 kn 383.644,48 kn 

SUFINANCIRANJE IZ SREDSTAVA HOO-A     

      PLANIRANO OSTVARENO 

  SREDSTVA IZ REDOVNOG PROGRAMA HOO 677.149,00 kn 611.071,43 kn 

  19. Svjetsko prvenstvo u18 i u23 67.200,00 kn 53.092,64 kn 

  20. Svjetsko prvenstvo-seniori 44.100,00 kn 21.407,75 kn 

  21. Europsko prvenstvo-žene 39.200,00 kn 26.381,62 kn 

  22. Pripreme reprezentacija 102.500,00 kn 99.290,71 kn 

  23. Međunarodni turnir u 18-Isere, Monako 26.400,00 kn 21.600,52 kn 

  24. Međunarodni turnir - St Vulbas 22.800,00 kn 7.290,44 kn 

  25. Međunarodni turnir-Ruma 28.800,00 kn 21.857,58 kn 

  26. Petoboj-seniori 18.600,00 kn 16.098,00 kn 

  27. Međunarodni turnir u 18-Božićni turnir 26.400,00 kn 12.313,00 kn 
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  28. Članarine međunarodnim federacijama 30.250,00 kn 15.590,00 kn 

  28. Sjednice FIB 4.200,00 kn 0,00 kn 

  29. Državna prvenstva 13.500,00 kn 13.722,81 kn 

  30. Materijalni troškovi 21.938,00 kn 20.978,47 kn 

  31. Naknade za administrativne troškove 231.261,00 kn 233.064,00 kn 

     REDOVNI PROGRAM -OSTVARENO   562.687,54 kn 

  SREDSTVA IZ INDIVIDUALNOG PROGRAMA 182.300,00 kn   

  32. Carrolina Bajrić -RaP I. 12.000,00 kn 6.280,13 kn 

  33. Elona Ćori- RaP I. 12.000,00 kn 4.785,06 kn 

  34. Mima Sorić-RaP I. 12.000,00 kn 6.414,00 kn 

  35. Kristijan Prodan-RaP II/1 B 21.500,00 kn 4.904,60 kn 

  36. Matijas Grančić- RaP II/1 B 75% 16.500,00 kn 12.230,09 kn 

  37. Marin Ćubela -RaP II/1 28.200,00 kn 16.685,44 kn 

  38. Leo Brnić-RaP III. 26.700,00 kn 14.798,05 kn 

  39. Marino Milićević-RaP III. 26.700,00 kn 11.722,26 kn 

  40. Pero Ćubela-RaP III. 26.700,00 kn 16.067,41 kn 

    INDIVIDUALNI PROGRAM - OSTVARENO   93.987,04 kn 

  PROGRAM SUFINANCIRANJA RADA TRENERA     

  41. Treneri u programu 2014. godine 160.000,00 kn 20.000,00 kn 

    RASHODI (HBS + HOO)    1.060.219.06 kn  

 

 

OBRAZLOŽENJE REALIZACIJE FINANCIJSKOG PLANA ZA 2015.GODINU 

PRIHODI HBS-a 

- Prijenos  viška prihoda nad rashodima iz prijašnjih godina, klupska, osobna i sudačka 

članarina, donacije, sponzorstva, žalbe (takse IO-u), prihodi od kazni (po odluci Disciplinskog 

suca ili IO-a), prihodi od žalbi po sudskim rješenjima (S.Šimunović-Suknaić) i prihodi od 

tiskovina HBS-a (Kalendar natjecanja, članske iskaznice, obrasci za natjecanje i sl.) 

 PRIHODI HOO-a 

- Sredstva iz HOO-a (za Redovni program priprema i natjecanja reprezentacija HBS-a, za 

Razvojne programe i Program sufinanciranja rada trenera) su namjenska, a neiskorištena 

sredstva ne prenose se u sljedeću godinu. 

- Za sredstva iz HOO-a koja se odnose na plaće zaposlenika HBS-a i drugi dohodak za trenere u 

programu račun HBS-a je prolazni račun i s tim sredstvima Savez ne može raspolagati.  

RASHODI 

1. Obveze iz 2014.godine (ulazne fakture, putni nalozi, nalozi individualnih i redovnih programa) 

za koje je HOO isplatio refundaciju sredstava tijekom siječnja, veljače i ožujka 2015.godine 

2. Međunarodna natjecanja – suci idelegati – putni troškovi i naknade za suce i voditelje na 

međunarodnim natjecanjima u zemlji i inozemstvu. Ovi troškovi su u kategoriji drugog dohotka 

i na njih Savez sukladno zakonu isplaćuje poreze i doprinose. Djelomično se refundiraju iz 

redovnog programa HOO-a (putni trošak). 

3. Voditelji liga, državnih natjecanja i suci – naknade (putni troškovi, naknade za suđenje, 

naknade za voditelje natjecanja – državna prvenstva i KUP, naknade za voditelje liga, naknade 

za povjerenike za suđenje) u kategoriji drugog dohotka (ugovor o djelu)- iz sredstava HBS-a 
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4. Zbor sudaca – troškovi instruktaža – naknade i putni troškovi voditeljima instruktaža, 

fotokopiranje materijala, poštarina, voda i sokovi za sudionike, trošak ručka za sjednicu 

Skupštine Zbora sudaca 

5. Stručne osobe (fizioterapeuti, sportski psiholog i pomoćni treneri) - putni troškovi i naknade 

sukladno Ugovoru o djelu, isplaćeno iz vlastitih sredstava i sredstava redovnog programa HOO-

a (sukladno Uputi HOO-a o realizaciji sredstava redovnog programa za angažiranje stručnih 

osoba u sportu) 

6. Rad Izvršnog odbora – putni troškovi članovima IO-a, ručak, fotokopiranje, slanje materijala- 

sredstva HBS-a 

7. Skupština HBS-a – fotokopiranje materijala, troškovi poštarine, kupnja materijala i izrada 

priznanja/plaketa za sportaše, ručak za članove Skupštine, ručak za sudionike završnice KUP-a 

Hrvatske 2015. 

8. Tiskovine HBS-a – trošak grafičke pripreme i tiska (članske iskaznice, Izvješća s natjecanja, 

Kalendar natjecanja, Glasilo Boćanje) trošak distribucije/poštarina – isplaćeno iz vlastitih 

sredstava  

9. Vanjski suradnici – odvjetnici (slučaj S.Gulja, S.Šimunović-Suknaić), knjigovodstveni servis, 

održavanje web stranice, čistačica. Isplaćeno iz vlastitih sredstava i djelomično iz sredstava 

redovnog programa HOO-a (materijalni troškovi - knjigovodstvo). 

10. Reprezentacija Saveza – plakete (u ime Saveza podijeljene na međunarodnim turnirima i SP u 

iznosu 1.311,24 kn), kape – šilterice (150 komada – 4.651,57 kn) kava, čaj, konditorski 

proizvodi, suveniri, cvijeće, ručak i sl. (1.849,99 kn) u svrhu promocije Saveza.  

11. Funkcioniranje ureda Saveza – fiksna i mobilna telefonija, ADSL usluge, uredski repromaterijal, 

digitalni certifikat (FINA), održavanje računalne infrastrukture, stručni seminar (Zakon o 

udrugama), pretplata na stručni časopis (Udruga), brzojavi sućuti i slične objave u ime Saveza, 

poštarina i upravne takse, dostava dokumentacije, dostava pehara, dostava opreme, higijenski 

materijal i sredstva za čišćenje, uredski namještaj (police za registratore i opremanje arhivskog 

prostora) – isplaćeno iz vlastitih sredstava  

12. Naknade banke – isplaćeno iz vlastitih sredstava 

13. Nadzorni odbor – putni troškovi članovima NO-a, ručak – isplaćeno iz vlastitih sredstava 

14. Oprema reprezentacije – kupovina i održavanje opreme reprezentacija HBS-a (pranje i 

peglanje) – isplaćeno iz vlastitih sredstava 

15. Dnevnice sportašima – naknade sportašima za vrijeme provedeno na pripremama i 

natjecanjima- 20% od dnevnice u zemlji ili inozemstvu – isplaćeno iz vlastitih sredstava na 

kraju kalendarske godine. 

16. Kadeti Slovenija – putni troškovi (rent-a-car i prehrana) kadetske reprezentacije-isplaćeno iz 

vlastitih sredstava – redovni program HOO-a ne pokriva troškove kadetskog uzrasta. 

17. Web aplikacija – potpisivanje ugovora i početak realizacije- siječanj 2016.godine – iz vlastitih 

sredstava 

19.-27. sredstva HOO-a i manjim dijelom sredstva HBS-a utrošena za pripreme (smještaj,         

prehrana, putni troškovi, rent-a-car, sanitetski materijal, vitaminizacija, putno osiguranje, 

angažiranje fizioterapeuta, pomoćnih trenera, sportskog psihologa) i natjecanja. Iz redovnog 

programa HBS je iskoristio 611.071, 43 kn od čega je iznos 562.687,54 refundiran na račun Saveza, 

a ostatak (48.383,89) je transferiran izravno sa računa HOO-a s programske stavke našeg Saveza i 

odnosi se na kupnju avionskih karata za odlazak u Maroko na SP U-18 i U-23, članarine za 

međunarodne federacije i vitaminizaciju za jedan ciklus priprema. 

        Ukupna realizacija sredstava redovnog programa HBS-a iz programa HOO-a iznosi 90,24%. 

28. Članarine međunarodnim federacijama – FIB, CMSB i FIPJP – sredstva redovnog programa – za 

članarinu FIB refundacija, a za ostale transfer s računa HOO-a skinuto s našeg programa – 

programska stavka realizirana ali nije vidljiva transakcija preko računa HBS-a. 
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29. Državna prvenstva – sredstva iz redovnog programa HOO-a – iskorištena za kupnju medalja i 

pehara za lige, KUP Hrvatske, državna prvenstva. 

30. Materijalni troškovi – sredstva iz redovnog programa HOO-a (20.978,47 kn) sukladno Uputi za 

financijsku realizaciju programa iskorištena za plaćanje knjigovodstvenog servisa (1.700,00 kn 

x 12 mjeseci i telefonskog računa).  

31. Naknada za administrativne troškove – plaće zaposlenika – isplaćeno iz sredstava redovnog 

programa HOO-a. 

32.  – 40. Sportaši i sportašice u razvojnim programima HOO-a – dobivaju sredstva po principu 

refundacije za troškove individualnih priprema i natjecanja, kupnju opreme i sportskih 

rekvizita, korištenje sportskih objekata, za zdravstvenu skrb. Za one sportaše i sportašice koji 

imaju pravo na stipendiju, vitaminizaciju, testiranje na KIF-u i osiguranje HOO im izravno 

transferira sredstva koja nisu vidljiva na računu HBS-a, ali ulaze u njihovu realizaciju. 

Realizacija individualnih programa iz sredstava HOO-a iznosi 60,52%. 

41. Bruto iznos naknade za prosinac 2014.godine za trenere u programu (M.Celija i Č.Vukelić) 

Financijsko izvješće za 2015.godinu prihvaćeno je sa 21 ZA i 7 SUZDRŽANIH. 

 

 

AD 7 PLAN AKTIVNOSTI HBS-A ZA 2016.GODINU 

 

  NATJECANJE REPREZENTACIJE 

SIJEČANJ 

  I. HBL aktivni odmor 

VELJAČA 

  I. HBL   

12. -14. 2. Međunarodni turnir St Vulbas, Francuska 
nastup mješovite reprezentacije do 15 
godina 

OŽUJAK 

  I. HBL   

TRAVANJ 

23.-30. 4. Europska liga prvaka-kvalifikacije   

1.4. HŽBL drugi dio sezone   

16.4. II. HBL   

17.4. III. HBL   

SVIBANJ 

21.-28.5. Europska liga prvaka-četvrtinale, Savigliano Ita.   

  II. HBL   

  III. HBL   

  HŽBL: završnica   
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LIPANJ 

4.-5.6. Međunarodni turnir-Rijeka 
Č. Vukelić: nastup reprezentacije do 18 
godina + 2 dana priprema 

10.-12.6. KEP žene: završnica, Idrija, Slo.   

11.-12.6.  KEP: polufinale i finale   

25.-26.6. Međunarodni turnit U18, Eybens, Fra. 
Č. Vukelić: nastup reprezentacije do 18 
godina + 3 dana priprema 

? Međunarodni turnir Trpanj 
T. Kolobarić: 1. ciklus priprema 3-4 dana, 
nastup na turniru 

    M. Celija: 27.-30.6. 1. ciklus priprema 

    R. Grižančić: 30.6.-3.7.:  1. ciklus priprema 

SRPANJ 

5.-10.7. PH: kadeti   

6.-9.7. PH: juniorke   

15.-17.7. Međunarodni turnir Klana open-parovi   

19.-24.7. PH: juniori R. Grižančić: 21.-24.7.: 2. ciklus priprema 

    M. Celija: 25.-28.7.: 2. ciklus priprema 

    Č. Vukelić: kamp Dubrovnik 

KOLOVOZ 

5.-7.8. Velika nagrada Pazina   

13. -14.8. Međunarodni turnir Slovenija, U14 Č.Vukelić: 4 dana priprema pred turnir 

    Č. Vukelić: kamp Šibenik, PGŽ, IBS 

19.-21.8. Petoboj seniori, Ljubuški BIH M. Celija: 15.-18.8.: 3. ciklus priprema 

26.-29.8. Međunarodni turnir RUMA-boćarice R. Grižančić: sredina 8: 3. ciklus priprema 

? Međunarodni turnir KRANJ-boćarice   

26.8. HŽBL sezona 2016./2017.   

27.8. II. HBL sezona 2016./2017.   

28.8. III. HBL sezona 2016./2017.   

RUJAN 

? EUROPSKO PRVENSTVO SENIORI,            ?      M. Celija: 4. mini pripreme 

  HŽBL sezona 2016./2017. R. Grižančić: 28.-30.9.: 4. ciklus priprema 

  II. HBL sezona 2016./2017. Č. Vukelić: pripreme i trening utakmica  

  III. HBL sezona 2016./2017. 
T. Kolobarić: 2. ciklus priprema i trening 

utakmica 

LISTOPAD 

1.- 8.10. SVJETSKO PRVENSTVO-žene, Maroko, Casablanca   

8.10. Završnica KUP-a HRVATSKE 
 

15.10. I. HBL sezona 2016./2017.   
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22.-23.10. PH seniorke: krug i precizno izbijanje Č. Vukelić: pripreme i trening utakmica  

  HŽBL sezona 2016./2017.   

  I. HBL sezona 2016./2017.   

  II. HBL sezona 2016./2017.   

  III. HBL sezona 2016./2017.   

STUDENI 

5.-6.11. PH seniorke: parovi i štafeta   

19.-20.11. PH seniorke: pojedinačno i brzinsko   

28.11. do 
3.12. SVJETSKO PRVENSTVO U18 I U23   

  I. HBL sezona 2016./2017.   

PROSINAC 

10.-11.12. Međunarodni božićni turnir- U18 Č. Vukelić: pripreme pred turnir 

10.-11.12. PH seniori: parovi i precizno izbijanje   

17.-18.12. PH seniori: pojedinačni i krug   

 

Napomena: u materijalima za sjednicu u Planu aktivnosti greškom je bio izostavljen termin održavanja 

završnice Kupa Hrvatske. Tijekom rasprave M.Milanović-Litre izvijestio je prisutne kako je u ured 

Saveza poslao kandidaturu Zagrebačkog boćarskog saveza za organizaciju tog natjecanja, a po istom 

pitanju javio se i Jakov Čović, predsjednik BS Osječko-baranjske županije koji je najavio kako će njihov 

savez također uputiti kandidaturu za organizaciju tog natjecanja jer im je želja na taj način službeno 

otvoriti Boćarski dom Sveti Luka. Nakon toga, M.Milanović-Litre povukao je kandidaturu ZBS-a i 

prepustio organizaciju BS Osječko-baranjske županije što su i predstavnici u Skupštini pozdravili. 
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Predsjednik je izvijestio predstavnike da je Izvršni odbor imenovao dva nova izbornika, Romano 
Grižančić za žensku reprezentaciju i Tomislav Kolobarić za reprezentaciju do 23 godine. 

Predloženi plan aktivnosti odnosi se na državni i međunarodni kalendar službenih natjecanja, 
priprema i nastupa svih državnih reprezentacija. 

M.Milanović-Litre javio se za riječ po pitanju imenovanja izbornika. Podsjeća da je bio prisutan na 
sjednici Skupštine kada je Predsjednik rekao da izbornik ne može biti osoba koja je nemoralna, a sada 
nakon nekog vremena vidim da je izabrana osoba za koju je tvrdio da je nemoralna. 

R.Žižić smatra da izbornici koji su u programu dobivaju previsoka sredstva za posao koji obavljaju, za 
maksimalno 30 dana aktivnosti dobiju 120.000,00 kn bruto godišnje. Iako je u boćanju već mnogo 
godina, uz dužno poštovanje, kaže da nikada nije čuo za Romana Grižančića, a on je izbornik 
nacionalne reprezentacije. Smatra da nije moguće da u Dalmaciji ne postoji netko tko bi mogao biti 
barem pomoćnik pomoćnika izbornika.   

Š.Bulić smatra da se po pitanju izbornika i njihovog imenovanja radi o ulizivačkoj politici predsjednika 
i Izvršnog odbora te da na taj način Savez ide u lošem smjeru, kao i zbog činjenice da su dva člana IO-a 
iz IBS-a dala ostavku, a sada se podmeće da izbornik bude osoba iz Zrinjevca, „recimo to pripadnik 
kluba iz druge struje, k tome igrač u naponu snage“. 

Predsjednik odgovara Š.Buliću da je T.Grubiša inzistirala na tome da T.Kolobarić bude izbornik. 

U raspravu o izbornicima uključio se i A.Ledić koji potvrđuje da ga je iznenadio izbor T.Kolobarića za 
izbornika jer ništa po tom pitanju nije bilo koordinirano s klubom. 

T.Grubiša se apsolutno slaže da se s trenerom i klubom trebalo razgovarati prije potencijalne 
kandidature za izbornika. Podsjeća da treneri koji su sada izabrani i koji nisu u programima HOO-a ne 
dobivaju drugi dohodak. Vjeruje da ne bi trebao postojati problem po pitanju angažmana trenera za 
izborničke aktivnosti, važno je da se klub očituje može li T.Kolobarić kao igrač uskladiti svoje obveze s 
aktivnostima reprezentacije do 23 godine. 

M.Jozipović smatra da bi bilo mudro za funkcioniranje Saveza da se nešto od rukovodećih funkcija 
ponudilo i Dalmaciji, jer sada na tim pozicijama ne vidi nikoga iz Dalmacije i to je po njemu 
zabrinjavajuće. 

Ž.Sabalić komentirao je kako za izbor ove dvojice izbornika nije bio raspisan natječaj niti je itko 
kontaktirao igrače/trenere ili njihove klubove. U Planu aktivnosti nigdje nema planova za održavanje 
boćarskih kampova u Dalmaciji. 

Predsjednik je odgovorio u svezi planova izborničkih aktivnosti, da izbornici sami rade svoje planove, 
a županijski savezi trebaju zvati izbornike ako na području njihovog saveza ima interesa i potrebe za 
održavanje kampova. 

P.Buljat je upitao kakav je to krnji Izvršni odbor, a da predstavnici u Skupštini ništa o tome ne znaju.  

Predsjednik je na taj upit odgovorio kako je Bulićev IO tri godine radio sa osam članova. 

M.Jozipović daje prigovor na zapisnik sa prethodne sjednice Skupštine, a  koji verificira Izvršni odbor 
na svojoj prvoj sjednici po održavanju sjednice Skupštine što mu se ne čini nimalo logično. 

Predsjednik je dao na glasanje Plan aktivnosti HBS-a za 2016.godinu koji je PRIHVAĆEN sa 17 
glasova ZA i 8 SUZDRŽANIH. Prisutno 25 predstavnika. 
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AD 8 PRIJEDLOG FINANCIJSKOG PLANA ZA 2016.GODINU 

PLANIRANI PRIHODI  

 

 

 

 

*  ZA SREDSTVA IZ HOO-A KOJA SE ODNOSE NA PLAĆE ZAPOSLENIKA HBS-A I DRUGI 

DOHODAK ZA TRENERE U PROGRAMU HOO-A,  RAČUN HBS-A JE PROLAZNI RAČUN I S NJIMA 

NE MOŽE RASPOLAGATI. 

* SREDSTVA IZ PROGRAMA HOO-A SU NAMJENSKA, A NEISKORIŠTENA SREDSTVA NE PRENOSE 

SE U SLJEDEĆU GODINU. 

SREDSTVA HBS-a 

A 
  1. prihodi iz 2015. i prethodnih godina 60.410,00kn 

2. PRIHODI OD KLUPSKE ČLANARINE 227.200,00 kn 

3. ČLANARINA ZBORA SUDACA 12.400,00 kn 

4. PRIHODI OD OSOBNE ČLANARINE 50.000,00 kn 

5. DONACIJE I SPONZORSTVA+ žalbe 50.000,00 kn 

6. tiskovine HBS-a 10.000,00 kn 

   A UKUPNO HBS 410.010,00 KN 

   

 
SREDSTVA IZ PROGRAMA HOO-a * 

 B 
  1. REDOVNI PROGRAM 766.223,00 kn 

3. TRENERI U PROGRAMU HOO-a   * 204.000,00 kn 

4. SPORTAŠI U PROGRAMIMA HOO-a 159.300,00 kn 

   B UKUPNO HOO 1.129.523,00 kn 

   

 
SVEUKUPNI PRIHODI A+B 1.539.533,00 KN 
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Predsjednik je otvorio raspravu po pitanju prijedlog financijskog plana za 2016.godinu. 

M.Jozipović želi uložiti amandman na prijedlog financijskog plana tako da se stavka Prihodi od 
donacija poveća za 50.000,00 kn. Ponavlja pitanje koliko je IO donio novaca u Savez, misli da je 
odgovor 0 kuna i da članovi IO-a moraju dati odmah ostavku, jer samo troše. Traži glasanje o svom 
amandmanu. 

K.Klarić se izrazio pozitivno o prijedlogu M.Jozipovića, ali smatra da se kroz akte HBS-a mora 
definirati je li obveza IO-a pribavljanje novaca za Savez. Primijetio je da se u prijedlogu financijskog 
plana rashodovna strana razlikuje od prihodovne strane, što po zakonu ne smije biti i konstatira da se 
mora utvrditi kako rasporediti razliku od 19.210,00 kn. 

M.Milanović-Litre smatra u prijedlogu financijskog plana možemo razgovarati samo o vlastitim 
sredstvima Saveza kojima možemo upravljati i raspoređivati ih kako želimo. 

Predsjednik je postavio je pitanje tko je za amandman M.Jozipovića?  

Sa 8 glasova ZA i 15 PROTIV amandman M.Jozipovića  NIJE PRIHVAĆEN. Prisutno 23 
predstavnika. 

R.Žižić predložio je da se u prijedlog rashoda za 2016.godinu razlika od 19.210,00 kuna dodjeli za 
novu stavku Sufinanciranje organizacije PH i Kupa Hrvatske, sukladno kriterijima koje će odrediti IO 
HBS-a.  

Prijedlog R.Žižića PRIHVAĆEN JE SA 15 GLASOVA ZA, 4 PROTIV I 3 SUZDRŽANA. Prisutno 22 
prestavnika. 

Prijedlog Financijskog plana za 2016.godinu, sa prihvaćenim izmjenama i dopunama, 
PRIHVAĆEN JE SA 15 GLASOVA ZA, 2 PROTIV I 6 SUZDRŽANIH. Prisutno 23 predstavnika. 

 

  PRIJEDLOG PLANIRANI RASHODI U 2016.GODINI   

1.  RASHODI HBS   

2. OBVEZE IZ 2015. GODINE              5.900,00 kn  

3. MEĐUNARODNA NATJECANJA-suci i delegati 35.000,00 kn 

4. VODITELJI LIGA, DRŽAVNIH NATJECANJA, SUCI            40.000,00 kn  

5. ZBOR SUDACA             12.400,00 kn  

6. RAD I.O. HBS-a            15.000,00 kn  

7. SKUPŠTINA HBS-a            35.000,00 kn  

8. TISKOVINE  (glasilo, kalendar, obrasci, iskaznice)            35.000,00 kn  

9. VANJSKI SURADNICI -  odvjetnik 25.000,00 kn 

10. REPREZENTACIJA SAVEZA              5.000,00 kn  

11. FUNKCIONIRANJE UREDA SAVEZA - oprema ureda            25.000,00 kn  

12. NADZORNI ODBOR               2.500,00 kn  

13 OPREMA REPREZENTACIJA               35.000,00 kn  

14. DNEVNICE SPORTAŠIMA               30.000,00 kn  

15. KADETI - međunarodna natjecanja              5.000,00 kn  

16. WEB APLIKACIJA                75.000,00 kn  

17. NAGRADE OSVAJAČIMA MEDALJA ZA 2015.GODINU 10.000,00 kn 

18. SUFINANCIRANJE ORGANIZACIJE PH I KUPA 19.210,00 kn 

  A) UKUPNO RASHODI HBS  410.010,00 KN  

19. B) RASHODI - HOO   

  B1) REDOVNI PROGRAM   

20 MEĐ. NAT. INO-JUNIORI            46.800,00 kn  
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21 MEĐ. NATj. INO-SENIORI             48.300,00 kn  

22 MEĐ.NATJ.HRV-JUNIORI            16.500,00 kn  

23 SP U 18 I U23 - Monako            42.000,00 kn  

24 SP - ŽENE - Maroko            63.651,00 kn  

25 EP-SENIORI - mjesto?            44.500,00 kn  

26 PRIPREME U 18 U23            96.300,00 kn  

27 PRIPREME SENIORI            51.000,00 kn  

28 PRIPREME ŽENE            33.800,00 kn  

29 DRŽAVNA PRVENSTVA            19.800,00 kn  

30 SJEDNICE FIB              3.400,00 kn  

31 ČLANARINE FIB            21.000,00 kn  

32 ČLANARINA CBI              7.500,00 kn  

33 ČLANARINA FIPJP              2.250,00 kn  

34 MATERIJALNI TROŠKOVI            21.938,00 kn  

35 NAKNADE ZA PLAĆE ZAPOSLENIKA TROŠKOVE          247.484,00 kn  

36 B1) UKUPNO REDOVNI PROGRAM         766.223,00 kn  

37 B2) TRENERI U PROGRAMU         204.000,00 kn  

38 MILAN CELIJA - program Kvalitetni trener          120.000,00 kn  

39 ČEDO VUKELIĆ - program Trener mlađih dobnih kat.            84.000,00 kn  

  B3) RAZVOJNI PROGRAMI    

40 MATEO NAČINOVIĆ - RaP II/1 A            28.200,00 kn  

41 IVAN ČORIĆ  - RaP  II/1 A            28.200,00 kn  

42 MARIN ĆUBELA   RaP II/1 B (75%)            16.500,00 kn  

43 CARROLINA BAJRIĆ  - RaP II/1 B (75%)            16.500,00 kn  

44 VIRGINIA BAJRIĆ RaP II/1 B (75%)            16.500,00 kn  

45 MARIO GRANČIĆ - RaP III            26.700,00 kn  

46 PERO ĆUBELA - RaP III            26.700,00 kn  

47 B3) RAZVOJNI UKUPNO         159.300,00 kn  

48  UKUPNO HOO     1.129.523,00 kn  

49 PLANIRANI RASHODI (HBS + HOO)  1.539.533,00 kn  

 

 

 

AD 9 PRIJEDLOG IZMJENA I DOPUNA STATUTA – usklađivanje sa Zakonom o udrugama 

 

Predsjednik je otvorio raspravu o prijedlogu izmjenama i dopuna Statuta koji je predstavnicima 

poslan zajedno sa pročišćenim tekstom Statuta s napomenom da će se prvo raspravljati i glasati o 

amandmanima koji su, sukladno čl.81 Statuta, stigli u ured Saveza, a radi se o prijedlozima iz IBS-a i BS 

Splitsko-dalmatinske županije.  

 

M.Milanović-Litre izrazio je da mora u ime ZBS-a reći kako zamjera uredu HBS-a netransparentno 

prikazivanje podataka. Kaže da se osobno potrudio oko izrade statuta ali da je dobio informaciju iz 

ureda Saveza da predsjednik ne odobrava distribuciju tog materijala. 

K.Klarić u ime IBS-a daje obrazloženje njihovog amandmana.  
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Š.Bulić komentira da K.Klarić govori koliko IBS uplaćuje u Savez, ali podsjeća da svaki glas vrijedi isto 

u Skupštini. Smatra da se ponavljanjem rasprave o članku 33.postojećeg Statuta stvaraju raspodjele 

unutar Saveza. 

K.Klarić replicira da su u prijedlogu za Statut iznijeli brojeve i činjenice, a da se čuju samo komentari 

kako rade na podjelama unutar Saveza, te moli da se komentiraju činjenice. Smatra da 104 kluba koja 

uplaćuju članarinu HBS-u, sa postojećim brojem predstavnika u upravljačkim strukturama HBS-a nisu 

zadovoljni. 

M.Jozipović izražava osobno slaganje s amandmanom IBS-a jer smatra da je pošten i pravedan, no 

pitanje je li moralan. Smatra da će se prihvaćanjem takvog prijedloga još više marginalizirati klubove i 

saveze u Dalmaciji, te da ne mogu podržati prijedlog IBS-a. 

K.Klarić uvažavajući stavove predstavnika iz Splitsko-dalmatinske županije, smatra da ispada da je 

konstantno nasilje većine nad manjinom te postavlja pitanje je li moralno ne dati IBS-u ono što 

prijedlogom traže. 

M.Milanović-Litre smatra da ćemo, ako se prihvati prijedlog promjene postojećeg čl.33, zabiti čavao u 

lijes HBS-a jer će sigurno jedan dio boćara otići i biti spreman osnovati novu udrugu. 

T.Grubiša kaže da se sada može reći kako manjina vrši teror nad većinom. 

M.Jozipović predlaže da, radi ravnopravnosti, svaki županijski savez ima po jednog (1) predstavnika u 

Skupštini. 

J.Bašić izrazio je nezadovoljstvo da se sad raspravlja o prijedlogu IBS-a koji ionako nije prošao na IO-u, 

te se sada gubi vrijeme. 

 

Predsjednik je stavio na glasanje amandman IBS-a na prijedlog izmjena i dopuna Statuta koji, 

sa 9 glasova ZA, 14 PROTIV i 5 SUZDRŽANIH NIJE PRIHVAĆEN. Prisutno 28 predstavnika. 
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Predsjednik je otvorio raspravu po pitanju amandmana iz BS Splitsko-dalmatinske županije koji se 

sastoji od dva prijedloga. Prijedlog da se izmjene i dopune Statuta mogu donositi isključivo 

dvotrećinskom većinom nazočnih predstavnika Skupštine i prijedlog da se postojeći čl.33 NE mijenja. 

Predsjednik je potvrdio da je HBS po pitanju prvog prijedloga zatražio i mišljenje Gradskog ureda  za 

opću upravu iz Zagreba gdje je potvrđeno da udruga/savez sama odlučuje na koji način će se donositi 

odluke. 

M.Jozipović ispred Bs Splitsko-dalmatinske županije potvrdio je da, neovisno o mišljenju ureda opće 

uprave, županijski savez i dalje ustraje na prijedlogu donošenja važnih odluka dvotrećinskom većinom 

(promjena sjedišta Saveza i donošenje izmjena i dopuna Statuta) što bi bilo usklađeno i sa Statutom 

HOO-a na što nas obvezuje i Zakon o sportu. 

 

Predsjednik je stavio na glasanje amandman po pitanju donošenja odluka dvotrećinskom 

većinom koji, sa 12 glasova ZA, 14 PROTIV i 1 SUZDRŽANIM NIJE PRIHVAĆEN. Prisutno 27 

predstavnika. 

 

Amandman da se postojeći čl.33 Statuta ne mijenja, sa 12 glasova ZA, 12 PROTIV i 3 

SUZDRŽANA NIJE PRIHVAĆEN. 

 

Predsjednik je otvorio raspravu o prijedlogu izmjena i dopuna Statuta. 

 

M.Milanović-Litre tvrdi da je Skupština ovlaštena na sjednicama raspravljati o svim pitanjima od 

važnosti za Savez i da donosi odluke većinom glasova. 

L.Matković podsjeća da što se tiče izmjena i dopuna Statuta ili  donošenja novog Statuta, procedura je 

opisana u čl.81.važećeg Statuta.  

I.Matekalo iznosi da osobno ima puno amandmana na prijedlog, ali budući da ih nije podnio u 

pisanom obliku mora priznati svoj propust za ovu raspravu. Pojašnjava predstavnicima u Skupštini, da 

po važećem Statutu, u ovom trenutku može se samo ili prihvatiti dokument prijedloga izmjena i 

dopuna Statuta ili ne prihvatiti i da sve druge rasprave nemaju smisla. 

L.Matković potvrđuje da je postojeća procedura takva kakva je, imamo velika neslaganja u Skupštini, 

ali dok se čl.81 ne promijeni nemamo drugog izbora. 

Š.Bulića zanimalo je tko je dao ovaj konačan prijedlog Statuta. 

L.Matković mu je odgovorio da je ovo konačan prijedlog Izvršnog odbora. 

M.Milanović-Litre (obraćajući se L.Matkoviću) „rečeno je da prihvatimo sada ove izmjene i dopune 

Statuta radu usklađivanja sa Zakonom o udrugama. Što su glavne točke izmjena i dopuna u odnosu na 

postojeći Statut? Zanima me sastav Skupštine u prijedlogu.“ 

A.Jurjević tvrdi da se o svakom članku u prijedlogu izmjena i dopuna treba glasati pojedinačno i 

smatra da su se u prijedlogu izmjena i dopuna trebali mijenjati samo oni članci koji se usklađuju sa 

promjenama koje je donio Zakon o udrugama. 

I.Matekalo ponavlja da je Izvršni odbora utvrdio konačan prijedlog izmjena i dopuna na koji su u 

pisanom obliku došla samo dva amandmana i da se sada jedino može taj dokument prihvatiti ili ne. 

Ako ga se ne usvoji, idemo u novu proceduru. 

 

Sjednica je radi ručka prekinuta od 14.30 – 15.30 

 

I.Matekalo predlaže da se ponovo glasa o 2.amandmanu iz Splitsko-dalmatinske županije u kojem se 

predlaže da čl.33 postojećeg Statuta ostane isti, ako prođe da se onda glasa o dokumentu izmjena i 

dopuna. 

Š.Bulić predlaže da e glasa o čl.33 i da se krene dalje, smatra da Skupština može donijeti takvu odluku. 

Predsjednik je dao na glasanje prijedlog izmjena i dopuna Statuta koji, sa 13 ZA, 11 PROTIV I 3 

SUZDRŽANA GLASA NIJE PRIHVAĆEN. Prisutno 27 predstavnika. 
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K.Klarić nakon završenog glasovanja komentirao je kako do sada nije znao što znači nasilje. 

 

AD 10 PITANJE PROMJENE SUSTAVA LIGA NATJECANJA 

  

M.Milanović-Litre smatra da prijedlog koji je poslao IO u obliku pitanja ne vrijedi pišljiva boba. 

Financijska situacija klubova je vrlo teška, gotovo nemoguća, postojeći sustav liga je preskup i 

neučinkovit. Smatra da bi se trebala povesti cjelovita rasprava, a o tome se raspravlja već pet godina. 

Vjeruje da ova Skupština može donijeti odluku da će u 2017.godini ligaška natjecanja početi u npr. 

ožujku, do tada će se odraditi međunarodni kalendar, ni jedan klub neće biti zakinut, pauzu u 

jesenskom dijelu iskoristit će da se dobro pripreme i krenut će se u sustav natjecanja proljeće-jesen, 

što je i s financijske strane logičnije, financiranje od 1.1. do 31.12. 

M.Jozipović naglašava da govori u ime Skupštine BS Splitsko-dalmatinske županije i čiji stav o I.HBL 

je, gledajući s financijske strane, da je neodrživa. Vrlo brzo će se dogoditi da će I.HBL biti Istra, Rijeka i 

Zagreb jer jednostavno nema novaca. Predlažu da se I.HBL podijeli na dva dijela, granica do Paga. 

Predstavnici iz Splitsko-dalmatinske županije smatraju da Dalmacije nema nigdje među trenerima, 

voditeljima, članovima IO-a i sl. 

V.Galov komentira kako su oni u Dubrovačko-neretvanskom savezu uvijek bili za dvije 1.lige, ali po 

ovom prijedlogu 3.ligaši iz Dubrovnika trošili bi više nego dalmatinski prvoligaši. Prvoligaš će uvijek 

dobiti novce od grada ili općine, ali trećeligaš neće dobiti ništa. Zato predlažu da sustav liga ostane 

kakav je sada. 

M.Jozipović replicira da nije govorio o promjeni cijelog sustava već samo o I. HBL. 

V.Galov potvrđuje da se slaže s Jozipovićem, ali inicijativa nije išla iz baze već „od gore“ i zato je ne 

podržavaju. 

K.Troskot govori o situaciji u Osječko-baranjskom savezu gdje imaju jedan klub u II.HBL i koji devet 

puta odlazi na gostujuće utakmice izvan županije i imaju najveće troškove od svih. Ako se dogodi 

reorganizacija, taj klub bi se utopio među klubovima koji nisu iste kvalitete kao on. Županijski klubovi 

dobili bi veću obvezu prema HBS-u i obvezu da imaju dva suca na utakmici, dakle došlo bi samo do 

povećanja troškova i zato zastupaju postojeće stanje. 

D.Ćuška kao predstavnik prvoligaša  smatra da bi se razbijanjem prve lige na dvije izgubila kvaliteta i 

da je u kontaktima s ostalim prvoligašima dobio isto razmišljanje da se ne mijenja postojeće stanje. 

K.Troskot podsjetio je da s upravo na zahtjev Udruge prvoligaša dogodila podjela na dvije prve lige. 

S.Linić iznosi mišljenje IO-a PGŽ-a koji ne vidi boljitka u reorganizaciji postojećeg liga sustava i 

smatraju da se ne treba ništa mijenjati. 

I.Matekalo govori da su o ovoj temi raspravljali u njihovom savezu i podsjeća da se tu postavlja i 

pitanje nacionalnih sudaca kojih oni nemaju. Njihov stav je da se ne treba mijenjati postojeći sustav. 

J.Bašić smatra da je postojeći sustav,  u odnosu na sustav dvije prve, četiri druge i osam trećih, duplo 

gori. Danas boćanje nije kvalitetnije u odnosu na sustav sa dvije prve lige. O promjeni sustava priča se 

gotovo konstantno. Sportska komisija izradila je prijedlog za koji smatraju da je loš, jer su se dirale 

granice na način da nisu sve dalmatinske županije u istom položaju. 

D.Ćuška priznaje i prihvaća komentare, ali prvoligaši nisu krivi zato što se boćanje u Dalmaciji ne 

razvija, i smatra da bi promjena sustava bio korak unazad. 

M.Jozipović tvrdi da ima načina, npr. da se hendikepiranim klubovima radi udaljenosti pomogne 

financijski što znači da Savez mora pronaći novce i platiti klubovima da se mogu lakše natjecati. 

R.Žižić iznosi statistiku da su prošle godine tri kluba osvojila 75% bodova, a ove godine četiri kluba 

60% bodova. Postojeća 1.liga ovakva kakva je iznjedrila je tri kvalitetna kluba, a svi ostali su topovska 

hrana. Sa sportskog aspekta ovakvo natjecanje je besmisleno, kad znamo da će tri kluba dobiti sve 

utakmice. Predloženom podjelom, Dalmacija će se sigurno dignuti u kvaliteti, a druge regije neće 

izgubiti na kvaliteti. 

D.Peršić: „sve sam saslušao  i čini mi se da sam kao predsjednik Sportske komisije HBS-a možda 

prozvan. Čini mi se da zaboravljamo važnu činjenicu, tko ima novaca taj ima prvoligaša, ako nemaš 
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novaca ne možeš igrati, a sve dobre igrače uzet će klubovi koji imaju novaca. Možda bismo trebali 

razgovarati je li postojeći raspored disciplina na susretu presudan za kvalitetu. Nitko se ne buni kada 

trećeligaš vozi 300 km, već se svi bune kada drugoligaš vozi 200 km na susret. Ako reformiramo prvu 

ligu, nestat ćemo vrlo brzo, čak smatram da je prva liga preširoka, Italija npr. ima osam klubova u prvoj 

ligi. Trebamo sve podrediti prvoligašima, a drugim i trećim ligama smanjiti troškove.“ 

M.Milanović-Litre smatra da prvoligaše treba uvažavati, ali na kraju Skupština donosi odluke i 

predlaže da se liga natjecanje održava u kalendarskoj godini. 

Predsjednik je komentirao kako od 2010.godine imamo sustav jesen – proljeće i sustav je dobar. 

 

Predsjednik je postavio pitanje za glasanje: „ tko je za promjenu sustava natjecanja?“ 

Zbog burne rasprave glasovanje nije bilo valjano i prijedlog nije prošao. U ovom trenutku 

S.Linić prebrojao je prisutne i utvrđeno je prisutnih 25 predstavnika. 

 

 

AD 11 PRIJEDLOG IZMJENA I DOPUNA PRAVILNIKA O ČLANARINAMA 

 

IV. ČLANARINA ZBORA SUDACA HBS-a 

postojeći                                                                    Članak 8. 

Članarinu zbora sudaca HBS-a uplaćuju suci na žiro račun Hrvatskog boćarskog saveza s naznakom 

članarina zbora sudaca za što će im HBS ispostaviti račun. 

mijenja se                                                                    Članak 8. 

Članarinu zbora sudaca HBS-a uplaćuju suci svojim Županijskim boćarskim savezima, a županijski 

boćarski savezi uplaćuju Hrvatskom boćarskom savezu s naznakom „članarina zbora sudaca“ prema 

broju registriranih sudaca, za što će im HBS-a ispostaviti račun.  

M.Milanović-Litre smatra da suci nemaju ništa sa financijskim planom HBS-a, niti bi se županijski 

savezi trebali brinuti o njihovim članarinama. 

L.Matković podsjeća dok se suci eventualno ne registriraju kao pravne osobe, HBS mora voditi računa 

o njima. 

D.Peršić komentira kako Savez mora imati organizirane suce jer oni održavaju sustav i što se njega 

osobno tiče, mogu suce i rasformirati i organizirati ih onako kako predlaže M.Milanović-Litre – neka 

sude u boroletama sa šanka. 

M.Milanović-Litre replicira kako su suci najslabija karika u sustavu natjecanja. 

L.Hendić (obraćajući se M.Milanović-Litri) „sramota je što ste rekli da su suci najslabija karika u 

sustavu, uvrijedili ste sve suce.“ 

Predsjednik je dao na glasanje prijedlog izmjena i dopuna Pravilnika o članarinama koji je sa 

18 ZA, 1 PROTIV i 5 GLASOVA PRIHVAĆEN. Prisutno 24 predstavnika. 

 

AD 12 PREIJDLOG IZMJENA I DOPUNA DISCIPLINSKOG PRAVILNIKA. 

1. Dosadašnji članci 6., 7. i 9. se brišu, a dosadašnji članak 8. postaje članak 9. 

Novi članak 6. Glasi: 

„Disciplinska tijela saveza su: 

- Disciplinski sudac kojeg imenuje Izvršni odbor HBS-a 

- Izvršni odbor HBS-a.“ 
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Novi članak 7. glasi: 

„Disciplinski sudac donosi prvostupanjske disciplinske odluke za sve vrste prekršaja koje se 

odnose izravno na natjecanja ili povodom natjecanja u državnim ligama, I., II, i III. HBL za 

boćare, te I.HBL za boćarice, te ostala državna natjecanja, te za sve ostale vrste prekršaja 

članica saveza definirane ovim pravilnikom koji se ne odnose izravno na natjecanja. 

Na prvostupanjske odluke Disciplinskog suca moguće je uputiti žalbu drugostupanjskom tijelu, 

Izvršnom odboru HBS-a.“ 

 

Novi članak 8. glasi:  

Za prekršaje koji se izravno odnose na natjecanja ili povodom natjecanja u županijskom i nižim 

ligama, odnosno ostalim županijskim i nižim natjecanjima, te za sve ostale vrste prekršaja koje 

se ne odnose izravno na HBS već na županijske boćarske saveze i saveza Grada Zagreb, 

nadležna su tijela županijskih boćarskih saveza i saveza Grada Zagreba. 

 

Prijedlog izmjena i dopuna Disciplinskog pravilnika PRIHVAĆEN JE sa 24 ZA i 1 SUZDRŽAN glas. 

Prisutno 25 predstavnika. 

 

AD 13 IZBOR ČLANOVA IZVRŠNOG ODBORA (sukladno čl.48 Statuta HBS-a)   

 

Prije glasovanja o novim članovima Izvršnog odbora, Predsjednik je stavio na glasanje ostavke 

T.Grubiše i K.Klarića na mjesto članova IO-a. 

 

Sa 22 glasa ZA i 3 PROTIV ostavke SU PRIHVAĆENE. Prisutno 25 predstavnika. 

 

Predsjednik je, sukladno čl.48 Statuta HBS-a, predstavio listu kandidata za izbor u Izvršni odbor. 

Predloženi su Ante Jurjević, Loris Matković i Denis Peršić. 

A.Jurjević javio se za riječ i potvrdio kako je tek na dan održavanja sjednice saznao da je T.Grubiša 

podnijela ostavku na mjesto u IO-u, a K.Klarić nedavno. Potvrđuje da se konzultirao s bazom po pitanju 

njegove nominacije za člana IO-a, jer podsjeća da njegova dva prethodnika nisu postupala u skladu s 

bazom. Ispričao se Predsjedniku, ali zbog osobnih i obiteljskih razloga jednostavno se ne vidi u 

Izvršnom odboru, jer vidi da će na ovakvim skupovima i dalje biti žestoko, i da nema zle namjere, ali 

jednostavno više nema snage. Iako mu je baza rekla da preuzme ponuđenu funkciju, odlučio je ipak ne 

prihvatiti obvezu. 

K.Klarić smatra da je učinkovitost rada IO-a bila solidna, ali smatra da je utrošeno puno previše 

vremena i da jednostavno rečeno više nema snage. Misli da ovom IO-u treba dati šansu do kraja 

mandata, a onda će se vidjeti kako dalje. 

 

Predsjednik umjesto A.Jurjevića na listu kandidata za IO predlaže Krešu Troskota, tako da 

predstavnici u Skupštini koji žele dati svoj glas K.Troskotu, na već pripremljenim glasačkim listićima 

trebaju zaokružiti broj ispred imena A.Jurjevića. 

 

Podijeljeno je 26 glasačkih listića i pristupilo se glasovanju. 

Verifikacijska komisija utvrdila je sljedeće: 

2 nevažeća glasačka listića 

18 glasova za Krešu Troskota 

24 glasa za Lorisa Matkovića i Denisa Peršića. 
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Odlukom glasova predstavnika u Skupštini novi članovi Izvršnog odbora su Krešo Troskot, 

Loris Matković i Denis Peršić. 

 

AD 14 RAZNO 

 

1. J.Bašić – u ime Šibenskog i Zadarskog saveza , a sa Splitskim savezom još moraju dogovoriti- 

iznosi prijedlog o ustrojstvu III.HBL-e. Budući da nije prihvaćen prijedlog promjene sustava 

liga natjecanja mole da Skupština odobri da se za sljedeću sjednicu Skupštine razradi prijedlog 

promjene III.HBL Split/Zadar/Šibenik. 

D.Peršić replicirao je na izlaganje J.Bašića, konstatirajući da problem postoji, kao i problem s 

popunjavanjem liga, ali ne može se parcijalno odobriti da se od jedne lige rade dvije. Ne 

razumije prijedlog, Skupština je odlučila da nema promjene sustava lige. 

I.Šestan ustvrdio je da će se u III.HBL Srednja Dalmacija puno klubova ugasiti jer je ta liga vrlo 

skupa, skuplja od druge lige. Drugačija podjela treće lige bila bi znatno jeftinija. 

Na kraju rasprave, u kojoj su još sudjelovali Ž.Sabalić, M.Joozipović, V.Galov, L.Hendić, Predsjednik je 

predložio da svi predlagači razrade svoje prijedloge i pošalju ih u pisanom obliku na Izvršni 

odbor. 

 

2. K.Klarić predložio je izmjene i dopune Poslovnika o radu Skupštine:  

- u čl.45 stavku 1. iza riječi „županija“ dodaju se riječi: najkasnije 30 dana od održavanja sjednice 

Skupštine  

- čl.45 stavak 2. mijenja se: Skupština Saveza na prvoj sljedećoj sjednici Skupštine usvaja izvješće 

sa prethodne sjednice. 

 

Predložene izmjene i dopune Poslovnika o radu Skupštine JEDNOGLASNO SU PRIHVAĆENE. 

 

 

3. M.Milanović-Litre zatražio je da uđe u zapisnik kako želi da se glasuje o i Pravilniku o 

registraciji tj. da se glasuje o tome da se igrači mogu registrirati na način kako je to bilo 

regulirano prije prihvaćanja izmjena i dopuna Pravilnika na sjednici  Skupštine od 

23.11.2014.godine. 

4. D.Peršić izvijestio je predstavnike u Skupštini da je IO Zbora sudaca HBS-a održao svoju 

sjednicu netom prije održavanja ove sjednice  i da će uputiti dopis IO-u HBS-a o problemu 

sudačke organizacije u Zagrebačkom boćarskom savezu. 

 

Sjednica je započela s radom u 11, a završila u 17.45 sati. 

                                                                                                                

Zapisničar:            Predsjednik HBS-a 

Lukrecija Zanki                          Dragan Putica             

                                                                                                                                                


